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לחברי איגוד המתכננים שלום רב,

בשיח  הרחב,  בציבור  התכנון,  בתחום  ביותר  עמוסה  שנה  היתה   2011 שנת 
ובעצם  באיגוד  מקצועיים,  בפורומים  בתחיקה,  בכנסת,  בפעילות  הציבורי, 
בנושא  שהתמקדה  הציבורית  המחאה  החלה  שבה  שנה  סביבנו.  מקום  בכל 
ואחד  אחד  כל  של  בשיח  המרכזי  לנושא  הפך  הנושא  ובעקבותיה  הדיור 

מתושבי ישראל. 

בשנה זו התקדם מאד תהליך החקיקה של הרפורמה בתכנון, אשר יש כוונה 
לאשרה בחודשים הקרובים. חוק הוד"לים אושר גם כן בשנה זו. לאחר כשנה 
ללא מנהל מינהל תכנון, מונתה לתפקיד חברת האיגוד, המתכננת בינת שוורץ, 
אשר כבר לאחר זמן קצר בתפקיד החלה להטביע חותמה על מערכת התכנון 

הן במישור התכני והן במישור התפקודי. בפניה ניצבים אתגרים עצומים.

עסוקים  היינו  ואחרים,  האלה  הנושאים  רקע  על  המתכננים,  באיגוד  אנחנו 
יותר מבכל שנה אחרת במגוון רחב של פעילויות לחיזוק איכות התכנון ומעמד 
המתכננים בישראל. זאת בעבודה משותפת של סגני יו"ר האיגוד, חברי הוועד, 
מתכנן ועו"ד אשר כהנא, מיכל שגב מזכירת האיגוד ומגוון רחב של מתנדבים.

של  והכלכלה  הפנים  לועדת  ומכתבים  דעת  חוות  עשרות  השנה  במשך  הכנו 
הכנסת, למנכ"לים של משרדי ממשלה, למינהל התכנון, לגופים ממלכתיים 
וציבוריים שונים, לעיריות ועוד. זאת במסגרת ההתיחסות לרפורמה בתכנון, 
מכרזים  יישומו,  והתחלת  הוד"לים  חוק  חקיקת  פעולות,  לייחוד  יוזמות 
חברי  נתקלו  בהן  וספציפיות  כלליות  בעיות  ומגוון  שונים  קוראים  וקולות 

האיגוד.

וחוק  בתכנון  הרפורמה  בנושא  שנערכו  הדיונים  במרבית  השתתפו  נציגנו 
הוד"לים בכנסת והשמיעו קולם בקול רם וצלול.

במסגרת מינוי נציגים מקצועיים לוד"לים חיזקנו את הקשר ושיתוף הפעולה 
עם הארגונים המקצועיים השכנים לנו: עמותת האדריכלים, איגוד מהנדסי 
ערים, איגוד אדריכלי הנוף ואיגוד המהנדסים לבניה ותשתיות. על אף העדר 
ארגון הגג, היה שיתוף פעולה טוב ופורה בין ראשי הארגונים ובין היתר אנו 
המקצועיים  הארגונים  לנציגי  הוצאות  והחזר  גמול  מתן  יחד  לקדם  מנסים 

במוסדות התכנון.

בכנס השנתי המצוין שנערך  הן  גם את הפעילות המקצועית  העמקנו השנה 
בפברואר 2011 בבאר שבע והן במספר ערבי עיון, אירועי "שישי עירוני" ודיוני 
נציגי האיגוד הופיעו במגוון רחב  "שולחן עגול" בנושאים תכנוניים. כמו כן 
של פורומים מקצועיים כגון: אות העיצוב העירוני, כנס האגודה הגיאוגרפית 
וכן בתקשורת. מפתיע לטובה היה ייצוג של 14 מתכננים מישראל, מרביתם 
חברי איגוד, בכנס של ארגון המתכננים הבינלאומי )ISOCARP( אשר נערך 

באוקטובר 2011 בסין.
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מן הנעשה באיגוד

הבטאון המקצועי שלנו ממשיך לצאת לאור פעמיים בשנה והניוזלטר השבועי 
את  ספק  ללא  היום  מהווה  הוא  משמעותי.  ושדרוג  פנים  מתיחת  עבר  שלנו 
הניוזלטר המוביל והמעודכן ביותר בתחום התכנון בישראל וכולל את מרבית 

האירועים והאינפורמציה בתחום זה.

דומים  לארגונים  פניה  ע"י  שלנו  הבינלאומיים  חיזקנו את הקשרים  כן  כמו 
בעולם, תרגום אתר האינטרנט ובקרוב, הוצאת ניוזלטר באנגלית.

הדרך  לממשיכי  מאחל  אני   ,2012 בפברואר  האיגוד,  מראשות  פרישתי  עם 
הצלחה רבה ובטוח שימשיכו להרחיב את הפעילות ולהגיע להישגים חדשים.

אדר' ומתכנן עמוס ברנדייס
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